

Verslag bestuursvergadering Vereniging Dorpsbelangen Peize van maandag 3 juni 2019, aanvang 20.00 uur in Dorpshuis

Openbaar gedeelte 20.00- 21.00 uur.

1. Opening

Ton opent de vergadering en heet aanwezigen welkom.

2. Ingekomen en uitgegane stukken

Jolanda Timmer (bestuur bibliotheek) heeft wensen geuit voor verbeteringen aan de huidige inrichting in het dorpshuis. Er is contact geweest met de gemeente, maar die wil daar op dit moment nog geen actie op ondernemen. De stichting van het dorpshuis zal een plan moeten indienen bij het dorpenfonds om de wijzigingen te kunnen realiseren. Het bestuur van Dorpsbelangen kan input leveren vanuit het belevingsonderzoek in Peize.

3. Leefomgeving / Dorpsplan Peize – Belevingsonderzoek

Derde analysesessie met werkgroep Dorpsplan is geweest. De onderwerpen zijn gedefinieerd voor een concept dorpsplan, deze zullen nu in concept uitgewerkt worden.

Vrijwilligers markt: deze gaat in najaar georganiseerd worden. Jan Donkelaar heeft concepttekst voor uitnodiging opgesteld.

Jan Donkelaar heeft aangegeven een werkgroep te willen formeren die schoonmaakacties in elke wijk kan helpen organiseren. Voorstel van dorpsbewoner: betrek wijkverenigingen hierbij, dit zal een Jan doorgegeven worden.

4. Leefomgeving / Wijkschouw West / Restpunten vorige audits

Geen voortgangsinformatie van de gemeente.

5. Leefomgeving / actie snelheid – beïnvloeding gedrag

Met vertegenwoordiging van de gemeente zijn de vooraf gedefinieerde mogelijke locaties voor het meten van snelheden fysiek bezocht. Daarbij is gezamenlijk de exacte locatie van de meetapparatuur besproken. Resultaat van deze metingen is een startpunt om te bepalen of er echt een probleem is en wat er dan aan gedaan kan worden. Gemeente is nu aan zet om de metingen op de gedefinieerde locaties te gaan inplannen.

6. Leefomgeving / Nieuwbouw Peize-Zuid

Er is geen nieuwe informatie van de werkgroep ontvangen.

7. Leefomgeving / Dorpenfonds

- a. Voorstel van bestuur is om een via het dorpenfonds een aanvraag te doen voor de beveiliging van de fietsenstalling aan de Roindweg met camera's. Zodra er een diefstal gemeld wordt zou een vrijwilliger vanuit het dorp de beelden kunnen bekijken en eventuele beelden waarop diefstal te zien is overdragen aan de politie.
- b. Herinrichting Brink: de werkgroep Herinrichting Brink is weer bijeengewees op initiatief van Dorpsbelangen. Iedere belanghebbende rondom de Brink zijn aangehaakt. Vanuit de gemeente is Maria Drenth is aangehaakt.

8. Stand van zaken Werkgroep Senioren(woningen)

Er is geen nieuwe informatie van de werkgroep ontvangen.

Vraag van bewoner: op adres Oosterweg 5 staat woning al 3 jaar leeg. Terwijl er in het dorp

veel animo is om deze woning tye betrekken. Navraag van bewoner bij Woonborg levert geen enkele reactie op. Bestuur zal middels brief navraag doen bij Woonborg over deze situatie.

9. Rondvraag / Sluiting

Vraag: Hoe staat het met de actie om een informatie avond over inbraakpreventie en Whatsapp?

Antwoord: bestuur zal dit nagaan bij Jan Donkelaar van WiN

Vraag: kan er wat gedaan worden aan de overlast van de japanse duizenknop?

Antwoord: bestuur raadt bewoner aan eerst zelf situatie te melden bij gemeente, als daar niets mee gebeurt dan kan Dorpsbelangen inspringen.

Vraag: status van Peize in Beweging?

Antwoord: doorverwezen naar secretaris van PiB

Om 21:05 sluit Ton het openbaar deel van de vergadering.

10. Volgende vergadering

Volgende vergadering in Dorpshuis maandag 1 juli 2019 om 20 uur